
Generalforsamling, tirsdag den 14. maj 2024  
 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Beretning. 

3. Fremlæggelse af årsrapport for 2023. 

4. Fremlæggelse af det vedtagne budget for 2024. 

5. Valg til bestyrelsen. 

 På valg er: Søren Poulsen Sørensen (ønsker genvælges) 

  Dan Løvkvist (ønsker genvalg) 

6. Valg af 1. og 2. suppleant til bestyrelsen. 

7. Valg af tilsynsførende (Hejin Andreasen stiller op). 

8. Forslag om ændring af vedtægter (se vedhæftede bilag). 

9. Indkomne forslag (2 forslag er indkommet). 

10. Eventuelt. 

 

 

Formand Søren Sørensen bød velkommen og vi startede med at synge: Livstræet. 

 

 

Ad.1 Valg af dirigent 

 Bestyrelsen foreslog Hanne Ray Pedersen.  

 Hanne Ray Pedersen blev valgt til dirigent. 

 Generalforsamlingen er lovligt indvarslet jfr. vedtægterne og dermed beslutningsdygtig. 

 

 

Ad.2 Beretning 

Formand Søren Sørensen fremlagde bestyrelsens beretning.  

Ingen spørgsmål og beretningen blev taget til efterretning. 

 

 Skoleleder Anne Mellemkjær Rasmussen fremlagde den pædagogiske beretning. 

 Ingen spørgsmål og beretningen blev taget til efterretning. 

 

 

Ad.3 Fremlæggelse af årsregnskab for 2023 

 Revisor Anders Hübertz Mortensen, Redmark fremlagde årsregnskabet. 

 Det blev vist på powerpoint. 

 

 Revisors opgave er, at kontrollere om skolen forvalter de modtagne midler fra Staten efter 

gældende regler og at årsregnskabet udviser et retvisende billede af skolens aktiver, passi-

ver og finansielle stilling. Revisionen har ikke givet anledning til forbehold. 

 

 Af resultatopgørelsen fremgår det, at der i 2023 har været en omsætning på tkr. 25.579. 

Resultatet før finansielle poster er på tkr. 2.412 og årets resultat udgør i alt tkr. 2.395. 

Egenkapitalen er ved udgangen af 2023 på tkr. 30.349. 

 

 

 

 



Ad.4 Fremlæggelse af det vedtagne budget for 2024 

 Budgettet for 2024 blev fremlagt af revisor Anders Hübertz Mortensen sammen med frem-

læggelsen af regnskabet. Der var ingen kommentarer. 

 

 

Ad.5 Valg til bestyrelsen 

 Opstillere: 

 Søren Sørensen – 8A 

 Dan Løvkvist – 4A 

 

 Valgt uden modkandidater 

 

   

Ad.6 Valg af 1. og 2. suppleant til bestyrelsen 

1. suppleant: Altiana Hidic – Esma 1A 

Eftersom der kun var en forælder mødt op på generalforsamlingen, blev der kun valgt 1 

suppleant. 

 

 

Ad.7 Valg af tilsynsførende 

 Hejin Andreasen blev valgt som skolens tilsynsførende i den kommende periode på 2 år. 

 

 

Ad. 8 Forslag om ændring af vedtægter 

 Dirigenten konstaterede, at forslag om ændring af vedtægterne var varslet rettidigt. 

  

 Bestyrelsen ønsker at ændre vedtægterne, da de nuværende vedtægter ikke er tidssva-

rende. Det er almindelig opgradering samt ændring i bestyrelsessammensætning. 

 Der skal stadig være 5 medlemmer i bestyrelsen – 4 fra forældrekredsen og 1 som udpe-

ges af bestyrelsen. Den udpegede skal være interesseret i skolen og skolens værdier. Øn-

skescenariet er, at det kunne være en person som er en del af det videregående uddannel-

sessystem.  

 

 Forslag til ændring af vedtægter skal vedtages af 2/3-del af forældrekredsen på skolen. 

 

 Afstemning på generalforsamlingen: 

 14 stemmer for 

 0 stemmer imod 

 

Herefter skal der indkaldes til en ekstraordinær generalforsamling, hvor det er et flertal af 

forældrekredsen som afgør, om vedtægterne kan ændres. 

  

  



Ad. 9 Indkomne forslag (2 forslag er indkommet) 

 

 Formanden læste forslagene op. 

1. Kiosk i lokale ved siden af skolen (stillet af Silke Berman Jacobsen, Saga 2A) 

 Det kan ikke lade sig gøre for skolen at imødekomme forslaget, men vil tænke idéen ind 

i en emneuge.  

2. SFO eller Club for 4. og evt. 5. klasse (stillet af Kristina Terje Bodenskjold, Ida 4A) 

 Behovet ser ikke umiddelbart ud til at være særlig stort. Der er pt. kun 9 børn tilmeldt 

SFO i 3. klasse. 

 Der kan ikke gives statstilskud til børn i SFO i 4. klasse og man må ikke bruge skolens 

økonomi til ansættelse af ekstra personale, dvs. at forældrebetalingen bliver høj. 

  

 

Ad.10 Eventuelt 

  

 Dirigenten fik 2 flasker vin for hvervet ved årets generalforsamling. 

 

  

Dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

 

 

 

 

_________________________________________ 

Som dirigent: Hanne Ray Pedersen 

 

 

 

 

_________________________________________ 

Som referent: Pia Revsbech Nielsen 

 

 


